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Or-VII.0002.8.2016                                              

 

P R O T O K Ó Ł   Nr XX/2016 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 10 listopada 2016 r. 

 

 
Godzina rozpoczęcia : 11.12 

Godzina zakończenia : 15.49 

 

Miejsce obrad : aula Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

 

1. Tomasz Kraśnicki    

2. Jacek Dąbrowski     

3. Jacek Jasiński       

4. Marian Kosakowski         

5. Beata Marlena Jeżerys 

6. Jacek Jaroszewicz       

7. Piotr Paweł Dojlida   

8. Piotr Siemieniuk  

9. Ireneusz Jabłoński 

10. Piotr Waczyński 

11. Grzegorz Wacław Gereluk 

12. Wioletta Kowieska 

13. Andrzej Kościuczyk 

14. Izabela Jeniec - Kardasz  

 

Nieobecna (usprawiedliwienie w załączeniu) – Barbara Walesiuk 

 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Grzegorz Gabrian – Zastępca Burmistrza 

3. Maria Borodziuk – Skarbnik Gminy 

4. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

5. Beata Jakubowska – Radca Prawny 

6. Antoni Bogdan – radny Powiatu 

7. Beata Jonio-Nikitorowicz – Stowarzyszenie NAREW 

8. Norbert Brzostowski – CWRGiS oraz Projekt Consulting 

9. Ewa Rollnik-Sadowska - CWRGiS oraz Projekt Consulting 

10. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

11. Mieszkańcy miasta i gminy  
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Porządek obrad  XX  Sesji : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Informacja przedstawiciela Stowarzyszenia N.A.R.E.W. -Narwiańska Akcja Rozwoju 

Ekonomicznego Wsi o zakresie działania LGD N.A.R.E.W. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2016 rok. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Gminy 

Choroszcz wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych Nr 

1549B i Nr 1550B oraz drogi gminnej Nr 6266B w miejscowości Klepacze (gmina 

Choroszcz). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji na drodze powiatowej Nr 1552B Aleja 

Niepodległości w Choroszczy. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zrzeczenia się odszkodowania za nieruchomości 

przejęte pod drogę powiatową w Kościukach.  

11. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Choroszczy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Zintegrowanej Strategii Rozwoju Gminy 

Choroszcz na lata 2016-2025. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół i utworzenia 

Centrum Usług Wspólnych. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

15. Przedstawienie sprawozdania z działalności oświatowej za rok szkolny 2015/2016. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Klepaczach. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Krupnikach. 

18. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

19. Informacja Burmistrza Choroszczy z działalności międzysesyjnej. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej. 

21. Interpelacje i wnioski radnych. 

22. Zapytania i wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad Sesji. 

 

      

Ad. 1 -  

 

 Obrady XX Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła Przewodnicząca Rady  

p. Beata Jeżerys. Stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni: Barbara Walesiuk i Jacek Dąbrowski. 

Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys poprosiła obecnych na Sesji o uczczenie minutą ciszy 

pamięci zmarłego radnego Rady Powiatu Białostockiego i wieloletniego radnego Rady 

Miejskiej w Choroszczy, mieszkańca Gminy Choroszcz p. Marka Żmujdzina. 
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Ad. 2 - 

  

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, który został  

doręczony radnym na 7 dni przed Sesją razem z materiałami.  

 Zapytała, czy ktoś chce wnieść poprawkę do porządku obrad. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wniósł poprawkę do porządku obrad dotyczącą wniesienia 

projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XIX/183/2016 Rady Miejskiej w Choroszczy z 

dnia 30 września 2016 roku w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Kruszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w 

Choroszczy – jako pkt. 13. 

 
 

Porządek obrad XX Sesji, z poprawką, został przyjęty przez Radę głosami 11 za, 2 

przeciw. 

 

Ad. 3 – 

 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodnicząca Rady poprosiła 

przedstawiciela Stowarzyszenia N.A.R.E.W. -Narwiańska Akcja Rozwoju Ekonomicznego 

Wsi o przedstawienie informacji o zakresie działania LGD N.A.R.E.W. 

 Beata Jonio – Nikitorowicz poinformowała, że Stowarzyszenie N.A.R.E.W. jest organizacją 

pozarządową działającą w formule rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczeństwo. 

Głównym zadaniem jest szeroko pojęta promocja obszarów skupionych wokół inicjatywy 

LEADER w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju na Rzecz Obszarów Wiejskich  

w szczególności poprzez: organizowanie i finansowanie przedsięwzięć o charakterze 

edukacyjnym, informacyjnym lub szkoleniowym, służących zwłaszcza promocji regionu i 

jego tożsamości kulturowej, działalności propagandowej, promocyjnej, informacyjnej i 

poligraficznej, tworzenie stron internetowych, przygotowywanie i rozpowszechnianie innych 

materiałów o charakterze reklamowym lub promocyjnym, prowadzenie bezpłatnego 

doradztwa w zakresie przygotowywania projektów inwestycyjnych związanych z realizacją 

ZSROW, współpracę i wymianę doświadczeń z instytucjami publicznymi i organizacjami 

pozarządowymi działającymi w zakresie objętym celem Stowarzyszenia na poziomie 

krajowym i międzynarodowym. Głównym celem jest organizowanie naboru wniosków w 

ramach Funduszu Europejskiego, korzystając z 3 źródeł finansowania: PROW, EFS i w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego.  Konkursy ogłaszane są zgodnie z 

harmonogramem zatwierdzanym przez Zarząd Stowarzyszenia, którego członkiem jest także 

Burmistrz Choroszczy p. Wardziński ( będący Wiceprezesem Stowarzyszenia). W tej chwili 

ogłoszone są konkursy: rozpoczynania działalności gospodarczej i rozwoju istniejącej 

działalności gospodarczej. W przygotowaniu są konkursy dotyczące: inwestycji na rzecz 

ekologii i OZE w gospodarstwach domowych, dbałości o obiekty zabytkowe. 

Na zakończenie zaprosiła do kontaktu i skorzystania z propozycji Stowarzyszenia. 

Przybył radny Dąbrowski Jacek, obecnych 14 radnych.  
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Ad. 4 – 

 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła propozycję zmian budżetu gminy na 2016 

rok. 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że proponuje następujące zmiany: zmienić plan dochodów 

i wydatków, w wyniku tego plan dochodów i wydatków ulega zmniejszeniu o kwotę 250 220 zł. 

Zwiększenie planu dochodów następuje związku z: 

a) uzyskaniem ponadplanowych dochodów na finansowanie zadań własnych w kwocie łącznej 273 

077 zł z tytułu: 

- w rozdz. 70005 – z opłat za użytkowanie wieczyste nieruchomości (2 356 zł), z wpłat właścicieli 

lokali mieszkalnych na sfinansowanie przebudowy dachu (20 418 zł), wpłaconych odsetek za zwłokę 

(1 000 zł); 

- w rozdz. 75095 – refundacji wydatków poniesionych na wynagrodzenie koordynatora projektu 

Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego (BOF) – kwota 2 550 zł; 

- w dziale 756 – wykonaniem ponadplanowych dochodów z tytułu podatków i opłat lokalnych – 

kwota 146 592 zł, 

- w dziale 758 – uzyskaniem dochodów od środków pieniężnych zgromadzonych na rachunkach 

bankowych – kwota 3 500 zł, 

- w dziale 801 - uzyskaniem dochodów zrealizowanych przez jednostki oświatowe, m.in. wpłat 

pozostałości środków finansowych, gromadzonych na wydzielonych rachunkach jednostek 

budżetowych – kwota 136 zł; 

- w rozdziale 90015 – otrzymaniem wpłaty odszkodowania za zniszczony słup oświetleniowy podczas 

wypadku – kwota 2 973 zł; 

- w rozdziale 90020 – otrzymaniem wpłaty z tytułu opłaty produktowej – kwota 315 zł; 

b) uzyskaniem decyzji o zwiększeniu kwot dotacji: 

- pismo FB-II.3111.340.2016.MA Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku z dnia 24 

października 2016 r. o zwiększeniu dotacji w dziale 852 rozdział 85214 Zasiłki i pomoc w naturze – o 

kwotę 60 600 zł na dofinansowanie wypłat zasiłków okresowych w części gwarantowanej z budżetu 

państwa; 

- pisma FB-II.3111.39.2016.BB Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku z dnia 21 i 25 

października 2016 r. o zwiększeniu dotacji w dziale 853 rozdział 85305 Żłobki – o kwotę 32 637 zł na 

realizację zadania inwestycyjnego w ramach Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad 

dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH – edycja 2016”. 

Zmniejszenie planu dochodów następuje związku z: 

a) urealnieniem (zmniejszeniem) planu dochodów własnych o kwotę 371 525 zł - w rozdziale 70005 – 

o kwotę 350 000 zł z tytułu sprzedaży nieruchomości (zbyt późno ogłoszony przetarg, ze względu na 

procedury związane z notarialnym nabyciem wpłaty mogą być dokonane dopiero w roku następnym); 

- w rozdziale 85305 – o kwotę 21 525 zł, w związku z przesunięciem terminu rozpoczęcia 

funkcjonowania żłobka samorządowego z 1 września na II połowę listopada 2016 r. 

b) otrzymaniem decyzji (pismo FB-II.3111.400.2016.MA Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Białymstoku z dnia 24 października 2016 r. o zmniejszeniu dotacji celowej na zadania z zakresu 

administracji rządowej i zlecone ustawami – dział 852 rozdział 85213 Składki na ubezpieczenie 

zdrowotne … - o kwotę 1 772 zł; 

c) w związku z przesunięciem na 2017 rok terminu rozpoczęcia przebudowy dróg powiatowych (ulica 

Sienkiewicza i ulica Branickiego w Choroszczy) zmniejsza się przeznaczoną na ten cel dotację celową 

w rozdziale 60014 Drogi publiczne powiatowe o kwotę 150 000 zł. 

Zwiększenie planu wydatków następuje w rozdziałach: 

- 60016 Drogi publiczne gminne – na wydatki bieżące w związku z wnioskami zmieniającymi 

przeznaczenie środków Funduszu sołeckiego Złotoria i Funduszu sołeckiego Babino – kwota 16 378 

zł oraz wydatki inwestycyjne – kwota 36 024 zł, 

w tym kwota 7 519 zł w związku z wnioskiem zmieniającym przeznaczenie środków Funduszu 

sołeckiego Gajowniki i zmniejszająca o 6 495 zł w związku z wnioskiem zmieniającym przeznaczenie 

środków Funduszu sołeckiego Babino; 
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- 63003 Zadania w zakresie upowszechniania turystyki – na wydatki inwestycyjne w kwocie 154 000 

zł; 

- 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami – na wykup gruntów – kwota 50 000 zł; 

- 75023 Urzędy gmin.. – na zwiększenie planu wydatków na szkolenie pracowników – kwota 3 500 zł 

i na zakup oprogramowania do centralizacji podatku VAT i generowania Jednolitego Pliku 

Kontrolnego – kwota 17 217 zł; 

- 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego – na zwiększenie zakupu usług promocyjnych – 

kwota 3 500 zł i zakupy inwestycyjne – kwota 10 000 zł; 

- 75095 Pozostała działalność – na zakup usług i koszty postępowania sądowego – kwota 5 000 zł; 

- 75412 Ochotnicze straże pożarne – na wydatki bieżące – kwota 3 620 zł, w tym w związku z 

wnioskiem zmieniającym przeznaczenie środków Funduszu sołeckiego Pańki (kwota 120 zł); 

- w dziale 801 Oświata i wychowanie – zwiększa się plan wydatków o łączną kwotę 135 227 zł oraz 

dokonuje się przeniesień planu zgodnie z wnioskami dyrektorów placówek oświatowych; 

- 85214 Zasiłki i pomoc w naturze… – na wypłatę świadczeń społecznych (zgodnie z decyzją o 

przyznaniu dotacji) – kwota 60 600 zł; 

- 85219 Ośrodki pomocy społecznej – na zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia i pochodne 

– kwota 25 000 zł; 

- w dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza – zwiększa się plan wydatków o łączną kwotę 44 

370 zł oraz dokonuje się przeniesień planu zgodnie z wnioskami dyrektorów placówek oświatowych; 

- 90003 Oczyszczanie miast i wsi – na zakup usług firm sprzątających – kwota 15 000 zł; 

- 90015 Oświetlenie ulic… - na zakup energii elektrycznej oraz konserwację urządzeń oświetlenia 

ulicznego – kwota 65 000 zł; 

- 90095 Pozostała działalność – na koszty usług schroniska dla bezpańskich zwierząt – 7 000 zł; 

Zmniejszenie planu wydatków następuje w rozdziałach: 

- 85305 Żłobki - w związku z przesunięciem terminu rozpoczęcia funkcjonowania żłobka 

samorządowego z 1 września na II połowę listopada 2016 r. – o kwotę 21 525 zł; 

- 92105 Pozostałe zadania w zakresie kultury – na wydatki majątkowe o kwotę 3 100 zł w związku z 

rozstrzygnięciem postępowania o udzielenie zamówienia publicznego; 

   - 92195 Pozostała działalność – w związku ze zmianą przeznaczenia środków w ramach funduszu 

sołeckiego Pańki – kwota 120 zł; 

- 92601 Obiekty sportowe – na wydatki majątkowe w związku z rezygnacją z realizacji inwestycji w 

2016 r. 

W zakresie zadań realizowanych w drodze umów lub porozumień między jednostkami  samorządu 

terytorialnego – zmniejsza się plan wydatków majątkowych na realizację przebudowy dróg 

powiatowych o łączną kwotę 750 000 zł: 

- zmniejsza się plan wydatków na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 

przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych w m. Klepacze o kwotę 80 689 zł oraz zwiększa się plan 

wydatków na udzielenie pomocy o kwotę 12 500 zł na dofinansowanie wyniesionego przejścia dla 

pieszych przy Alei Niepodległości w Choroszczy. 

Aktualizuje się plan wydatków inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem Nr 3: 

Poz. 5b Budowa wiat przystankowych we wsi Gajowniki i Żółtki – wprowadza się nowe zadanie o 

wartości 12 519 zł; 

Poz. 6 Dokumentacje projektowe na zadania przyszłościowe – zmniejsza się o kwotę 6 495 zł w 

związku ze zmianą przeznaczenia środków Funduszu sołeckiego Babino; 

Poz. 6e. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ul Sienkiewicza w Choroszczy – w ramach 

Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego Działanie 5.1. Niskoemisyjny transport miejski i 

niezmotoryzowany – przenosi się realizację zadania na 2017 rok; 

Poz. 6f. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ul Branickiego w Choroszczy – w ramach 

Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego Działanie 5.1. Niskoemisyjny transport miejski i 

niezmotoryzowany – przenosi się realizację zadania na 2017 rok; 

Poz. 6m. Przygotowanie terenów: podziały geodezyjne i zakup gruntów lub wypłata odszkodowania - 

na zadania przyszłościowe – zwiększa się plan wydatków o kwotę 20 000 zł; 

Poz. 6m. Dokumentacja projektowa na budowę mostu wraz z dojazdami na rzece Horodnianka w 

Choroszczy – wprowadza się nowe zadanie o wartości 65 000 zł do realizacji w latach 2016-2017, w 

roku 2016 – 10 000 zł; 
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Poz. 7. "Kominowe Bajoro miejscem rekreacji" (zadanie realizowane w ramach Budżetu 

Obywatelskiego) wraz z zagospodarowaniem terenu wokół zbiornika – zwiększa się o kwotę 150 000 

zł; 

Poz. 7a. Projekt zagospodarowania terenów rekreacyjnych (bulwarów) przy ulicy Sienkiewicza w 

Choroszczy – zwiększa się plan wydatków o 4 500 zł; 

Poz. 8. Zakup gruntów– zwiększa się o kwotę 50 000 zł 

Poz. 9. Zakup sprzętu komputerowego, urządzeń biurowych oraz oprogramowania na potrzeby 

Urzędu Miejskiego w Choroszczy– zwiększa się o kwotę 17 217 zł; 

Poz. 9b. Zakup namiotu wraz z elementami promocyjnymi – wprowadza się nowe zadanie o wartości 

10 000 zł; 

Poz. 11c. Dokumentacja projektowa na budowę boiska wielofunkcyjnego oraz zagospodarowania 

terenu przy Zespole Szkół w Choroszczy – zmniejsza się o kwotę 12 300 zł w związku z  

zakończeniem postępowania o udzielenie zamówienia publicznego; 

Poz. 14. Budowa oświetlenia ulicznego – zmniejsza się wartość zadania o kwotę 43 975 zł (w tym z 

tytułu zmian funduszy sołeckich Gajowniki i Złotoria o łączną kwotę 14 402 zł); 

Poz. 16a. Dokumentacja projektowa na zagospodarowanie miejsca pamięci narodowej tzw. 

"Szubienica" – zmniejsza się wartość zadania o kwotę 3 100 zł w związku z zakończeniem 

postępowania na udzielenie zamówienia publicznego; 

Poz. 34c. Dokumentacja projektowa na budowę "Bazy Sportowej" na Stadionie Miejskim w 

Choroszczy – rezygnuje się z realizacji zadania w roku 2016. 

Aktualizuje się Plan dotacji udzielanych z budżetu gminy w 2016 r. zgodnie z załącznikiem nr 4, w 

którym: 

Poz. II.7a Dofinansowanie zadań powierzonych w zakresie kultury i dziedzictwa narodowego 

(fundacjom) – wprowadza się dotację w kwocie 2 000 zł; 

Poz. II. 8 Dofinansowanie zadań powierzonych w zakresie kultury i dziedzictwa narodowego 

(stowarzyszeniom) – zmniejsza się dotację o kwotę 2 000 zł; 

Przeniesienia kwoty 2 000 zł pomiędzy paragrafami 2820 (dotacje dla stowarzyszeń) i 2810 (dotacje 

dla fundacji) dokonano Zarządzeniem Burmistrza Nr 135/2016 z dnia 28 kwietnia 2016 r. i nie 

uwzględniono dotąd tej zmiany w załączniku, w którym wyszczególnia się kwoty dotacji. Stąd zachodzi 

potrzeba sprostowania błędu, na który zwróciła uwagę Regionalna Izba Obrachunkowa w 

Białymstoku w uchwale Nr 4995/16 z dnia 27 października 2016 r. 

Poz. III.5. Dofinansowanie przebudowy skrzyżowania dróg powiatowych Nr 1549B i Nr 1550B oraz 

drogi gminnej Nr 6266B w miejscowości Klepacze – zmniejsza się kwotę dofinansowania o 80 689 zł 

(W związku z problemem wyłonienia wykonawcy realizację zadania przenosi się na 2017 rok, pomoc 

w kwocie 19 311 zł udzielona w 2016 roku obejmuje opracowanie dokumentacji projektowej.); 

Poz. III.9. Dofinansowanie wykonania wyniesionego przejścia dla pieszych oraz uzupełnienia 

nawierzchni z kostki betonowej przy Alei Niepodległości w Choroszczy – zwiększa się kwotę dotacji 

o 12 500 zł. 

Plan po zmianie dochodów gromadzonych na wyodrębnionych rachunkach i wydatków nimi 

finansowanych jednostek oświatowych – zawiera Załącznik nr 5. 

 

Wobec braku uwag do zmian w budżecie gminy na 2016 rok, Przewodnicząca Rady 

odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr X/194/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 22) 

 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecna Barbara Walesiuk.  
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Ad. 5 – 

 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła propozycję zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Choroszcz na lata 2016-2019. 

 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że zmiany Wieloletniej prognozy finansowej obejmują: 
1) w Załączniku Nr 1: 

- uaktualnienie wielkości budżetowych na 2016 rok - zgodnie ze zmianami dokonanymi do dnia 

10 listopada 2016 r.; 

- zmianę prognozowanych dochodów i wydatków w 2017 roku - w związku z urealnieniem 

dochodów i wydatków, uwzględniającym przede wszystkim prognozowane dochody majątkowe i 

wydatki majątkowe. 

Wielkości zadłużenia i spłaty zobowiązań w całym okresie prognozowania pozostają bez zmian. 

w Załączniku Nr 2: 

- poz. 1.1.2.6 Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ulica Branickiego w Choroszczy - w 

ramach Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego Działanie 5.1 Niskoemisyjny transport miejski i 

niezmotoryzowany - limit z 2016 roku przenosi się na rok 2017; 

- poz. 1.1.2.8 Przebudowa drogi powiatowej Nr 1552B ulica Sienkiewicza w Choroszczy - w 

ramach Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego Działanie 5.1 Niskoemisyjny transport miejski i 

niezmotoryzowany - limit z 2016 roku przenosi się na rok 2017; 

- poz. 1.3.2.1 Dokumentacja projektowa na budowę mostu wraz z dojazdami na rzece 

Horodnianka w Choroszczy - wprowadza się nowe zadanie o wartości 65 000 zł; 

- poz. 1.3.2.6 Przebudowa skrzyżowania dróg powiatowych Nr 1549B i Nr 1550B oraz drogi 

gminnej w miejscowości Klepacze - wprowadza się nowe zadanie o wartości 119 311 zł. 

 

Radny Tomasz Kraśnicki zapytał o sytuację w kontekście BOF po przesunięciu środków 

budżetowych z 2016 na 2017 rok? 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że zostały ogłoszone przetargi na budowę ulic: 

Branickiego i Sienkiewicza. Zwrócił uwagę, że wszystkie przetargi realizowane z BOF będą 

rozstrzygane po dłuższym okresie z uwagi na terminy unijne. Kolejne przygotowywane 

inwestycje to (zał. Nr 2 WPF):  

- ścieżka rowerowa Choroszcz – Sienkiewicze, 

- dokumentacje na: 

1) ul. Wodociągową (Krupniki – Klepacze), 

2) drogę Choroszcz – Jeroniki – Łyski, 

3) drogę w Porosłach z przebiciem do ul. Elewatorskiej (jesteśmy na etapie decyzji 

środowiskowych i podziałowych, realizujemy to wspólnie z m. Białystok), przygotowujemy 

się do pozwoleń na budowę i rozpoczęcia procedur przetargowych), 

4) ulice Mickiewicza i Dominikańską (na ukończeniu jest proces przygotowania projektów 

przez PZD i będziemy występować o pozwolenie na budowę). 

Będziemy musieli wziąć kredyty, będzie to forma zaliczkowania inwestycji (do 80%). 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Choroszcz na lata 2016- 

2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2022. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

(uchwała Nr X/195/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 23) 
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Ad. 6, 7 – 

 

Burmistrz Choroszczy Robert Wardziński przedstawił projekty uchwał w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych Nr 1549B i Nr 

1550B oraz drogi gminnej Nr 6266B w miejscowości Klepacze (gmina Choroszcz): w 

uchwale Nr XVIII/117/2016 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 12 lutego 2016 r.  

zmienia się kwotę dofinansowania na 19 311 zł; 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na realizację inwestycji na drodze powiatowej Nr 1552B Aleja 

Niepodległości w Choroszczy: w uchwale Nr XVII/159/2016 Rady Miejskiej w 

Choroszczy z dnia 22 czerwca 2016 r. zobowiązujemy się udzielić pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu do kwoty nieprzekraczającej 27 500 zł na realizację 

inwestycji na drodze powiatowej Nr 1552B Aleja Niepodległości w Choroszczy – 

polegającej na wykonaniu wyniesionego przejścia dla pieszych w ciągu drogi 

powiatowej oraz uzupełnieniu nawierzchni z kostki betonowej. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała: 

1) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych Nr 

1549B i Nr 1550B oraz drogi gminnej Nr 6266B w miejscowości Klepacze (gmina 

Choroszcz) 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/196/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 24) 

 

2) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji na drodze powiatowej Nr 1552B 

Aleja Niepodległości w Choroszczy 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/197/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 25) 

 

 

Ad. 8 – 

 

Burmistrz Choroszczy Robert Wardziński przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że w Uchwale nr XI/100/2015 Rady Miejskiej w 

Choroszczy z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości proponuje się zmienić następujące stawki podatku: 
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1. od gruntów: 

2) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi 

jezior i zbiorników sztucznych – 4,54 zł. od 1 ha powierzchni. 

2. od budynków lub ich części: 

3) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowalnym 

materiałem siewnym – 10,59 zł. od 1 m2 powierzchni użytkowej. 

 

Wobec braku innych propozycji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski zwrócił uwagę na błąd w uchwale w zapisie słowa „stającymi” 

– powinno być „stojącymi”. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr X/198/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 26) 

 

 

Ad. 9 – 

 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia stawek od 

środków transportowych. 

 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że w Uchwale nr XXI/199/2013 Rady Miejskiej w Choroszczy z 

dnia 29 listopada 2013 roku w sprawie stawek od środków transportowych wprowadza się 

stawki: 

- od autobusu, w zależności od liczby miejsc do siedzenia poza miejscem kierowcy: 

a) mniejszej niż 22 miejsca – 1 210 zł, 

b) równej lub większej niż 22 miejsca – 2 110 zł. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  

w sprawie określenia stawek od środków transportowych. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/199/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 27) 

 

 

Ad. 10 – 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Choroszcz, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zrzeczenia się odszkodowania za nieruchomości przejęte pod drogi gminne. 
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Mirosław Zalewski poinformował, że proponuje wyrazić zgodę na zrzeczenie się w całości 

odszkodowania za nieruchomości położone w obrębie Kościuki, gm. Choroszcz stanowiące 

własność Gminy Choroszcz, o nr geod.: 102/2 o pow. 0,0043ha, 108/2 o pow. 0,0022ha, 

110/2 o pow. 0,0021ha, 111/2 o pow. 0,0042ha, 115/2 o pow. 0,0028ha, 437/2 o pow. 

0,0042ha, 443/2 o pow. 0,0021ha, 459/7 o pow. 0,0069ha, oraz udziału 2/3 części w 

nieruchomości o nr geod. 430/2 o pow. ogólnej 0,0011ha i udziału 1/6 części w 

nieruchomości o nr geod. 103/4 o pow. ogólnej 0,0068ha, które zostały przejęte z mocy prawa 

na własność Powiatu Białostockiego na podstawie ostatecznej decyzji Starosty Powiatu 

Białostockiego z dnia 16.08.2016 r. Nr AR.6740.3.13.2016 o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej obejmującej przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Nr 1538B 

Choroszcz – Kościuki w obrębie wsi Kościuki, gm. Choroszcz. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie zrzeczenia się odszkodowania za nieruchomości przejęte pod drogi gminne. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/200/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 28) 

 

 

Ad. 11  – 

 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Sekretarz Gminy wyjaśnił 

okoliczności złożonej skargi radnych Piotra Dojlidy i Wioletty Kowieskiej z dnia 3 

października 2016 r., która do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku wpłynęła 

za pośrednictwem poczty elektronicznej, na bezczynność Burmistrza Choroszczy w sprawie 

usunięcia padłego łosia z prywatnej posesji w Klepaczach. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że pismem Nr NK-III.1411.36.2016.JP z 

06.10.2016 roku Wojewoda Podlaski przesłał do Rady Miejskiej w Choroszczy skargę 

Radnych Rady Miejskiej w Choroszczy Pani Wioletty Kowieskiej oraz Pana Piotra Pawła 

Dojlidy na działalność Burmistrza Choroszczy Pana Roberta Wardzińskiego. Skarżący 

zacytowali nierzetelny artykuł, opublikowany przez Kurier Poranny, dotyczący odbioru 

martwego łosia z posesji w Klepaczach oraz przedstawili, za lekarzem weterynarii Markiem 

Radzikowskim, zasady postępowania z martwą zwierzyną łowną. Nie skonkretyzowali jednak 

żadnych zarzutów naruszenia prawa przez Burmistrza Choroszczy. Niezależnie od 

powyższego, wyjaśnić należy, że usuwanie padłych zwierząt niewiadomego pochodzenia, w 

tym dzikich i bezdomnych zostało na terenie gminy Choroszcz unormowane. Usuwanie to 

odbywa się na podstawie umowy obowiązującej do końca 2016 roku, zawartej z firmą GROT. 

Zgodnie z § 2 w/w umowy Wykonawca w ramach opłaty ryczałtowej, winien we własnym 

zakresie dokonać załadunku odpadów, ich transportu i unieszkodliwiania poprzez przekazanie 

do najbliższego zakładu utylizacji. Odbiór odpadów odbywać się ma w nieprzekraczalnym 

czasie 24 godzin w okresie letnim i 48 godzin w okresie zimowym. Informacja o martwym 

łosiu w Klepaczach została przekazana do firmy GROT w dn. 30.09.2016 o godz. 17:09. 

Próba jego odbioru w dniu następnym t.j. 01.10.2016 roku była naturalną konsekwencją 

zawartej umowy. Z przedłożonych, w dniu 21 października 2016 roku wyjaśnień Firmy 

wynika, iż dnia 1 października 2016 roku wystąpiły problemy z dotarciem do odpadu. Łoś 
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zaległ w miejscu tzw. trudnym, którego ukształtowanie terenu uniemożliwiało dojazd do 

padliny jakimkolwiek samochodem ciężarowym lub terenowym. Dotarcie poprzez inną 

prywatną posesję było niemożliwe, bowiem właściciel nie wyraził zgody na zdjęcie przęsła 

ogrodzeniowego. Ponadto – w swoich wyjaśnieniach – Firma podnosi fakt, iż otrzymała od 

urzędnika informację, że ma się wstrzymać od wszelkich czynności. W poniedziałek – 3 

października 2016 roku – po kolejnej interwencji Urzędu Miejskiego w Choroszczy, padły łoś 

został podjęty przez firmę GROT. Z analizy pozyskanych informacji wynika, że do 

odstąpienia od odbioru w dniu 01.10.2016 doszło z powodu niewłaściwego postępowania 

pracownika Urzędu Miejskiego w Choroszczy, który nie działał zgodnie z ustaloną procedurą. 

W tym konkretnym przypadku, wbrew wcześniejszym ustaleniom, włączył się w odbiór 

martwego łosia i wydał dyspozycje, które ten odbiór uniemożliwiły. Za nieprofesjonalne 

zachowanie oraz narażenie na uszczerbek na wizerunku nałożono na pracownika karę 

porządkową. Część winy za opóźniony odbiór spoczywa również na Wykonawcy, który 

winien był wykonywać umowę, a nie stosować się do przekazów ustnych. Biorąc powyższe 

pod uwagę, skargę przedmiotową, zgodnie z art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 

Kodeks Postępowania Administracyjnego (Dz. U. z 2013r. poz. 267 ze zm.) proponuje uznać 

za bezzasadną. 

 

Radny Piotr Dojlida poinformował, że łoś leżał 3 dni na prywatnej posesji, a podczas 

przebiegu działań zabrakło współpracy, o której mówi ustawa o samorządzie gminnym. 

Nastąpiła więc dezorientacja ze strony wykonawcy.  

 

Radna Wioletta Kowieska dodała, w odniesieniu do wspomnianej współpracy, że zabrakło 

dobrej woli ze strony Burmistrza, stąd też skarga. Współpracy nie ma z radnymi z Klepacz, z 

przedsiębiorcami i z pracownikami. Jej zdaniem sprawy tego typu należy inaczej 

rozwiązywać w przyszłości, należy także pamiętać o karach umownych od wykonawcy. 

 

Radny Piotr Dojlida przypomniał, że Burmistrz podał mediom informację, że gmina nie ma 

obowiązku odbioru zwierząt dzikich, tylko domowe – przekazał więc mediom mylne 

informacje, niezgodne z umową. Wystąpił w tym przypadku chaos organizacyjny i 

informacyjny, dlatego sprawa trafiła do Wojewody z prośbą o wszczęcie działań, aby to 

wyjaśnić.  

 

Burmistrz Robert Wardziński, ustosunkowując się do zarzutów radnych przypomniał, że 

umowa z wykonawcą podpisywana jest corocznie, od kilku lat. Procedura, jak podejrzewa, 

jest zawsze ta sama. Podkreślił, że gmina nie ma podstaw prawnych do ponoszenia 

dodatkowych kosztów z tego tytułu niż te wymienione w umowie (przyp. ryczałt miesięczny). 

Firma nie kontaktowała się z nim bezpośrednio, a jeżeli trafia do niego informacja, że łoś leży 

na ul. Kolejowej (droga powiatowa), więc odpowiedział, że sprawa ta nie należy do zakresu 

działań gminy. Przypomniał, że drugi artykuł prasowy wyjaśnił obowiązki każdej ze stron, ale 

tytuł pozostał jednoznaczny – „Urząd nie pomógł”. Jego zdaniem Urząd w tej sprawie 

pomógł podpisując umowę, a pracownik powinien działać zgodnie z procedurą.  

 

Radny Piotr Dojlida dodał, że po telefonach do Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego i innych instytucji usłyszał negatywne opinie, dlatego postanowili 

zainteresować Wojewodę problemem, że Choroszcz, jako jedyna nie współpracuje, nie ma 

podpisanych stosownych porozumień. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 
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W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 11 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  2 głosy, 

- wstrzymało się – 1 głos                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/201/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 29) 

 

 

Ad. 12 – 
 

Burmistrz Choroszczy wprowadził w temat dotyczący, opracowanej przez Centrum 

Wspierania Rozwoju Gospodarczego i Społecznego im. K. Brzostowskiego oraz Projekt 

Consulting w Białymstoku, Zintegrowanej Strategii Rozwoju Gminy Choroszcz na lata 2016-

2025. 

 

Następnie głos zabrali przedstawiciele wymienionych na wstępie firm: Norbert 

Brzostowski i Ewa Rolling-Sadowska, którzy podkreślili, że strategia powstała w wyniku 

kilkumiesięcznej pracy zespołu opracowującego dokument, mieszkańców oraz różnorodnych 

środowisk: władz gminy, organizacji pozarządowych, biznesu, instytucji lokalnych i liderów 

społecznych. W celu zwiększenia efektywności wydatkowania środków, w Zintegrowanej 

Strategii Rozwoju Gminy Choroszcz na lata 2016-2025 dokonano identyfikacji wewnętrznych 

potencjałów gminy Choroszcz, tak aby mogły być one wykorzystane w ramach 

wyróżnionych, na poziomie europejskim, krajowym i regionalnym, priorytetów 

rozwojowych. Priorytety te obejmują: rozwój inteligentny, zrównoważony i sprzyjający 

włączeniu społecznemu, zapewniający wysoką spójność społeczną i terytorialną oraz wysoki 

poziom zatrudnienia. Prezentowany dokument określa najważniejsze działania, które należy 

zrealizować, aby poprawić warunki życia mieszkańców gminy Choroszcz i zapewnić samej 

jednostce samorządowej oraz zamieszkującej ją społeczności trwały wzrost.  

Norbert Brzostowski poinformował także o zmianach w zapisach Strategii wynikłych po 

wnioskach zgłoszonych na wspólnej Komisji Rady Miejskiej: 

- radny Tomasz Kraśnicki zgłosił potrzebę większego zaakcentowania bezpieczeństwa 

społecznego w gminie poprzez współpracę służb gwarantujących porządek społeczny oraz 

dbających o ludzkie życie i mienie – poprawka znalazła swój wyraz w zmianie celu II – pkt 

2.1.8 – doposażenie jednostek OSP z terenu gminy Choroszcz oraz w pkt 2.2.8. - monitoring 

miejski i rozwój form współpracy pomiędzy gminą a służbami zapewniającymi 

bezpieczeństwo mieszkańców i osób odwiedzających gminę (jednostkami OSP, Policją oraz 

innymi służbami); 

- radny Ireneusz Jabłoński zgłosił potrzebę uzupełnienia zadań o wsparcie gminy w zakresie 

rozwoju elektrowni wodnych – poprawka znalazła swój wyraz w zmianie celu III – pkt 3.3.8 

– wsparcie rozwoju upraw roślin energetycznych na terenie gminy, budowy farm 

fotowoltaicznych i wiatrowych, lokalnych biogazowni, elektrowni wodnych,  a także rozwój 

sieci internetowych – poprawka znalazła swój wyraz w zmianie celu I – pkt 1.1.4 – 

prowadzenie wspólnych działań przez władze gminy i środowiska gospodarcze na rzecz 

rozwoju gminy Choroszcz, w tym, między innymi, na rzecz wsparcia rozwoju sieci 

internetowej. 

 

Radna Wioletta Kowieska zgłosiła, aby do Strategii, w punkcie dotyczącym alternatywnych 

sieci komunikacyjnych, wpisać wykonanie ścieżki rowerowej Klepacze – Niewodnica. 
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Radny Piotr Dojlida zwrócił uwagę na coraz większe środki przeznaczane na administrację 

(przyp. 762 tys zł więcej w 2015 r. w stosunku do 2014), a w Strategii wpisuje się rozbudowę 

budynku Urzędu lub jego przeniesienie co budzi jego zastrzeżenia. Chciałby usłyszeć na co 

poszły oszczędności w wysokości 500 tys zł oraz ile środków Burmistrz pozyskał w ciągu 2 

lat działalności. Przypomniał także, że woda i kanalizacja są tak drogie w Gminie Choroszcz, 

że ludzie boją się podłączać do tych mediów.  

 

Norbert Brzostowski odpowiadając radnej wyjaśnił, że wpisanie nowej inwestycji do Strategii 

spowoduje konieczność powtórzenia procedury uzgodnień z odpowiednimi instytucjami 

(Sanepid, RDOŚ). Przypomniał także, że ścieżki rowerowe zapisane są w BOF i są na to 

pieniądze wynikające z zewnętrznych źródeł. 

 

Burmistrz Robert Wardziński włączając się do dyskusji przypomniał, że Strategia 

konsultowana była przez okres miesiąca – w tym czasie można było zgłaszać swoje uwagi, 

przed rozpoczęciem procedury uzgodnień. Wskazał, że załącznikiem do Strategii jest 

załącznik inwestycyjny i do niego radni mogą wnosić zmiany bez zmiany Strategii i 

konieczności powtórzenia wspomnianych uzgodnień. Ścieżka Klepacze – Niewodnica jest na 

liście rezerwowej i może być zrealizowana z innych funduszy. Dodał także, że w 

zintegrowanej strategii BOF jest wyszczególnione: jakie środki możemy pozyskać plus 

pieniądze pozyskane wspólnie z Powiatem Białostockim. Środki unijne rozpoczynają się 

dopiero w 2017 r., a cały czas terminy te nie są do końca pewne. Wyczerpująco na tą część 

pytania odpowie w 2018 r. na podsumowanie jego kadencji. 

 

Radna Wioletta Kowieska zarzuciła, że to przez działania Burmistrza ścieżka ta znalazła się 

na liście rezerwowej BOF. Co do Strategii poprosiła o wyjaśnienie zapisu „budowa marki 

Choroszcz Nasza Rezydencja”, z czym to ma się kojarzyć i na co jest przeznaczona kwota 

500 tys zł. 

 

Norbert Brzostowski wyjaśnił to na przykładzie Białegostoku, który założył budowanie 

swojej marki jako miasta fontann i w związku z tym instaluje fontanny na skwerach i placach. 

Budowanie marki to jedno z zadań w Strategii związanych z promocją gminy. Jeżeli w 

przyszłości stworzona zostanie strategia promocji gminy to potrzebne są działania promujące 

pewien obraz gminy (przyp. przykład Białegostoku) – na te właśnie działania jest kwota 500 

tys zł. Z czym może się kojarzyć marka „Choroszcz Nasza Rezydencja” – w tej chwili jest to 

pewna propozycja wypracowana własnymi możliwościami Urzędu i na bazie tej idei może 

dopiero powstać dokument, ale to będzie wiadome po przeprowadzeniu pewnych analiz. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Zintegrowanej Strategii Rozwoju Gminy Choroszcz na lata 2016-2025 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 11 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 2 głosy                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/202/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 30 ) 

 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach: 13.44 – 14.04. 
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Ad. 13 – 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy Choroszcz, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XIX/183/2016 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 30 września 2016 

roku w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Kruszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza 

w Choroszczy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że projekt uchwały ma związek ze zmianą 

przepisów bowiem rząd przyjął projekty ustaw wprowadzających reformę oświaty 

powodującą w zamiarze likwidację gimnazjum i przywrócenie szkół 8-klasowych. Ponieważ 

kwestie te należy szczegółowo przeanalizować, stąd propozycja wskazanej uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XIX/183/2016 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 30 września 2016 

roku w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Kruszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza 

w Choroszczy. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/203/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 31) 

 

Ad. 14 – 

 

Ponownie głos zabrał Sekretarz Gminy Choroszcz, który przedstawił projekt uchwały 

w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Choroszczy i utworzeniu Centrum Usług 

Wspólnych w Choroszczy i nadania Statutu. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że podjęcie niniejszej uchwały wynika ze zmian 

przepisów prawa wprowadzonych ustawą z dnia 25 czerwca 2015 r. o zmianie ustawy o 

samorządzie gminnym oraz o zmianie niektórych innych ustaw. Zlikwidowanie Zespołu 

Obsługi Szkół w Choroszczy, który do tej pory prowadzi obsługę administracyjną, finansową 

i organizacyjną placówek oświatowych na podstawie ustawy o systemie oświaty i utworzenie 

CUW w Choroszczy na podstawie znowelizowanych przepisów umożliwi w dalszym ciągu 

obsługę finansowo – organizacyjną w zakresie określonym w statucie. Utworzenie nowej 

jednostki umożliwia ewentualne rozszerzenie katalogu obsługiwanych jednostek 

organizacyjnych, w tym o Ośrodek Pomocy Społecznej. Na zakończenie wskazał, że w § 4 

pkt 4 należy dokonać korekty poprzez skreślenie słowa „inne”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Choroszczy i utworzeniu Centrum Usług 

Wspólnych w Choroszczy i nadania Statutu. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 
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(uchwała Nr XX/204/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 32) 

 

 

Ad. 15 – 

 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodnicząca Rady poprosiła o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany w regulaminie wynagradzania, 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Choroszcz. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że w załączniku  do uchwały Nr XII/128/2012 Rady 

Miejskiej w Choroszczy z dnia 28 września 2012 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagrodzenia, nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Gminę Choroszcz wprowadza się następujące zmiany: 

- ustala się wysokość dodatku motywacyjnego: 

1) dla nauczycieli, w tym dla nauczycieli zajmujących stanowiska kierownicze i 

wicedyrektora w kwocie od 200 zł do 500 zł,  

2) dla dyrektorów szkół od 200 zł do 1500 zł.; 

- dodatki funkcyjne z pozostałych tytułów, wymienionych w rozporządzeniu przyznaje się w 

wysokości: 

1) opiekunowi stażu – 100 zł, 

2) wychowawcy klasy: 

a) w oddziale do 15 uczniów – 100 zł,  

b) w oddziale powyżej 15 uczniów – 200 zł, 

3) doradcy metodycznemu lub nauczycielowi konsultantowi – 100 zł.; 

- nauczycielowi, mającemu kwalifikacje do zajmowania stanowiska nauczyciela 

zatrudnionemu w miejscowości liczącej do 5 tys. mieszkańców, w wymiarze nie niższym niż 

połowa obowiązującego wymiaru zajęć, przysługuje nauczycielski dodatek mieszkaniowy, 

którego wysokość jest uzależniona od stanu rodzinnego nauczyciela: 

1) 1 osoba – 5 zł, 

2) 2 osoby – 10 zł, 

3) 3 osoby – 15 zł,  

4) 4 i więcej osób – 20 zł. 

Zwrócił uwagę, że w tabeli dodatków funkcyjnych jest błąd w stawkach dolnych, powinno 

być: 
 

1. 

a) dyrektor szkoły liczącej do 7 oddziałów   

              

b) dyrektor szkoły liczącej 8-30 oddziałów    

                 

c) dyrektor szkoły liczącej powyżej 30 oddziałów 

      

2. wicedyrektor szkoły                                                     
 

 

 

300 zł – 1500 

 

400 zł – 2500 

 

500 zł – 3500  

 

300 zł – 1500  

 

 

Radny Piotr Waczyński zgłosił wniosek o podwyższenie dodatku motywacyjnego 

wychowawcy klasy w oddziale powyżej 15 uczniów – 300 zł. 

 

Burmistrz Robert Wardziński zgłosił autopoprawkę w omawianym punkcie: dodatek 

motywacyjny wychowawcy klasy w oddziale powyżej 15 uczniów – 300 zł. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie zmiany w regulaminie wynagradzania, nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Choroszcz, ze zgłoszoną autopoprawką. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 1 głos                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/205/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 33) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Barbara Walesiuk i chwilowo Piotr Dojlida. 

 

 

Ad. 16 – 

 

Rada Miejska w Choroszczy jednogłośnie (13 głosów za) przyjęła, przedstawione 

przez Dyrektora Zespołu Obsługi Szkół w Choroszczy Andrzeja Winnickiego, sprawozdanie 

z działalności oświatowej za rok szkolny 2015/2016.     ( w załączeniu) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecna Barbara Walesiuk i chwilowo Jacek Dąbrowski. 

 

 

Ad. 17 – 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic we wsi Klepacze przedstawił Sekretarz 

Gminy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że proponuje się nadać nazwy ulic drogom 

położonym we wsi Klepacze gmina Choroszcz: 

1) drodze gminnej biegnącej od ulicy Wierzbowej w kierunku północno – zachodnim, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 541/28 i 

541/17 – nazwę „Klonowa”, 

2) drodze gminnej biegnącej z kierunku wschodniego dochodzącej do ulicy Klonowej, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych  539/72, 

539/40, 539/27, 541/39, 541/38 i 541/27– nazwę „Grabowa”, 

3) drodze gminnej biegnącej od ulicy Grabowej w kierunku północno – zachodnim, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 539/26 i 

539/33 – nazwę „Kasztanowa”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie nadania nazw ulic we wsi Klepacze. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/206/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 34) 
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Ad. 18 – 

 

Następnie Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej we wsi Krupniki. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że proponuje się nadać, za zgodą właścicieli, 

drodze wewnętrznej położonej we wsi Krupniki gmina Choroszcz, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 97/52, 97/102, 170/1, 97/98 i 305/12 

przebiegającej od ulicy Szmaragdowej w kierunku ul. Krokusowej i dalej w kierunku 

zachodnim nazwę „Różana”. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Krupniki. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XX/207/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 35 ) 

 

 

Ad. 19 – 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzedniej – XIX -  Sesji Rady Miejskiej: protokół został przyjęty 14 głosami za. 

 

 

Ad. 20 – 

 

 W okresie międzysesyjnym Burmistrz Gminy Choroszcz uczestniczył w szeregu 

spotkań związanych z rozwojem i zarządzaniem Gminą i Miastem Choroszcz, w tym: 
I. W zakresie spraw komunalnych oraz związanych z drogami gminnymi: 

 w zakresie spraw komunalnych:  

- kontynuacja, rozpoczętych w 2016 roku, spotkań Burmistrza gminy Choroszcz z mieszkańcami 

miejscowości w gminy Choroszcz – podejmowanie tematów ważnych dla lokalnych społeczności, 

takich m.in. jak: budowa i remonty dróg, poprawa nawierzchni dróg, poprawa oświetlenia ulicznego, 

remonty świetlic wiejskich, jak również infrastruktury sportowej, a także teleinformatycznej, poprawa 

bezpieczeństwa mieszkańców; 

- przeprowadzanie indywidualnych spotkań z sołtysami sołectw w gminie Choroszcz  

i przewodniczącymi osiedli w mieście Choroszcz, a także z mieszkańcami miasta i wsi ws., między 

innymi, wykorzystania funduszy sołeckich, a także dzierżawy, sprzedaży i przekształceń gruntów, 

sprzedaży mieszkań komunalnych, ws. indywidualnych nieruchomości, wycinki drzew, poprawy sieci 

wodno-kanalizacyjnej i sanitarnej, budowy wodociągów, a także miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego; także ws. edukacji (np. w SP w Złotorii, w Rogowie) i przewozu 

dzieci do szkół;  

- udział w spotkaniach z przedsiębiorcami w zakresie modernizacji infrastruktury gminnej, inwestycji i 

prowadzenia działalności gospodarczej na terenie gminy Choroszcz, jak również gospodarki 

odpadami; 
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- udział w spotkaniu z Zarządem Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w 

Choroszczy,  

- współorganizacja i udział w uroczystościach przekazania nowego pojazdu ratowniczo-gaśniczego dla 

OSP w Złotorii; 

- udział w spotkaniach z przedstawicielami lokalnych jednostek OSP w zakresie ich działalności, jak 

również korzystania przez nie z infrastruktury gminnej czy doposażenia tych podmiotów w nowy 

sprzęt ratowniczo-gaśniczy (kontynuowanie procesu doposażania OSP z budżetu gminy Choroszcz – 

stan na dzień 10.11.2016 – ok. 250 tys. zł); 

- zakończenie 3. edycji Budżetu Obywatelskiego w mieście Choroszcz; 

- udział w spotkaniach z pracownikami ZECWiK sp. z o.o. w Choroszczy w zakresie poprawy sieci 

sanitarnej i wodno-kanalizacyjnej w gminie); 

 w zakresie spraw związanych z infrastrukturą drogową:  

- udział w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu BOF oraz zwyczajnych zebraniach Zarządu BOF 

(14.10.2016, 04.11.2016); 

- zakończenie budowy nowoczesnego, wyniesionego ponad lustro jezdni przejścia dla pieszych na al. 

Niepodległości w mieście Choroszcz – poprawa bezpieczeństwa pieszych, w tym dzieci; 

- udział w spotkaniach w Starostwie w Białymstoku w zakresie realizacji wspólnych inwestycji 

drogowych, jak również utrzymania dróg; 

- kontynuacja budowy dodatkowego i wyjątkowo potrzebnego parkingu przy pl. dra Brodowicza i ul. 

Powstania Styczniowego przy Stadionie Miejskim w Choroszczy; 

- udział w spotkaniach z przedstawicielami firm w zakresie przygotowania dokumentacji  

na realizacje inwestycji drogowych w gminie Choroszcz; 

- udział w spotkaniach z Dyrekcją Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku – w zakresie realizacji 

inwestycji drogowych w gminie Choroszcz; 

- spotkania z kierownictwem regionalnych instytucji, jak również z włodarzami województwa 

podlaskiego, powiatu białostockiego miasta Białystok (UM Białystok) oraz włodarzami ościennych 

gmin w sprawie wspólnych inwestycji, w tym drogowych w gminie Choroszcz. 

II. W zakresie spraw związanych z ochroną zdrowia i pomocą społeczną 

- spotkania z kierownictwem instytucji i placówek medycznych działających na terenie gminy 

Choroszcz; 

- kontynuacja programu pomocy żywnościowej potrzebującym mieszkańcom gminy Choroszcz w 

ramach Programu FEAD 2014-2020 – Podprogramu 2016 – przeprowadzenie warsztatów; współpraca 

z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Choroszczy, Bankiem Żywności z Suwałk, 

Stowarzyszeniem „Monar”. 

III. W zakresie spraw dotyczących oświaty, kultury i sportu 

 w zakresie oświaty:  

- przeprowadzenie  indywidualnych spotkań z dyrektorami szkół, Zespołu Szkół w Choroszczy oraz 

przedszkoli w gminie Choroszcz – na temat funkcjonowania placówek w gminie Choroszcz (spotkania 

z projektantami, wykonawcami modernizacji placówek); 

- przeprowadzenie kontroli przewozu dzieci w gminie Choroszcz – pod względem bezpieczeństwa 

przejazdu, liczby przewożonych dzieci, w zakresie oznakowania pojazdu, trzeźwości kierowcy, 

kwalifikacji i kompetencji opiekunów (pozytywny wynik kontroli); 

 w zakresie sportu:  

- udział w spotkaniach z przedstawicielami organizacji sportowych, w tym LZS w sprawie bieżącej 

działalności klubów i organizacji sportowych z terenu gminy Choroszcz;  

- zakończenie Piłkarskiej Ligi Gminnej; 
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 w zakresie kultury:  

- podpisanie umowy na wykonanie dokumentacji modernizacji boiska i miejsca pamięci tzw. 

Szubienicy; 

- udział w spotkaniach z dyrekcją i pracownikami Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w 

Choroszczy w zakresie współpracy nad współorganizacją lokalnych wydarzeń kulturalnych i 

sportowych;  

- udział w spotkaniach z lokalnych organizacjami pozarządowymi w zakresie realizacji zdań w 

zakresie kultury, sportu i rekreacji w gminie Choroszcz; 

- współorganizacja i udział w wydarzeniach związanych z obchodami Święta Niepodległości w 

Gminie Choroszcz (m.in. w Turnieju Strzeleckim, Wieczorze Pieśni Religijnej i Patriotycznej). 

Ponadto Burmistrz Choroszczy: 

- brał udział w Dniu Edukacji Narodowej w Przedszkolu Samorządowym oraz Zespole Szkół w 

Choroszczy, w Szkole Podstawowej w Złotorii oraz Filii w Kruszewie; 

- uczestniczył w przekazaniu kompletu piłek sportowych oraz koszulek Zespołowi Szkół w Choroszcz 

przez firmę DB Schenker; 

- przyjął zaproszenia na Uroczyste Otwarcie Konsulatu Honorowego Bośni i Hercegowiny w 

Białymstoku; 

- uczestniczył w Dniu Seniora; uhonorowanie indywidualnych Seniorów-Jubilatów oraz długoletnich 

Par Małżeńskich; 

- odbył spotkania z partnerami zagranicznymi (z Ukrainy i Białorusi) w zakresie wspólnych inwestycji 

infrastrukturalnych i wspólnego aplikowania o środki zewnętrzne. 

 

Ad. 21 – 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Choroszczy Beata Jeżerys przedstawiła informację 

o swoich działaniach w okresie międzysesyjnym, które dotyczyły m.in. uczestniczenia w 

uroczystościach organizowanych przez stowarzyszenia, Urząd Miejski, spotkaniach na terenie 

gminy, oraz przyjmowania interesantów podczas cotygodniowego dyżuru. 

(informacja w załączeniu) 

 

 

Ad. 22 – 

 

Interpelacje i wnioski zgłosili:  

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu * ((wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 

Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)). 

 

* ((wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego)) poinformował, że od 25 lat prowadzi działalność gospodarczą w Krupnikach. 

Podkreślił, że stara się dbać o markę firmy, w tym przypadku jest to adres firmy „Krupniki 

25”. Wniósł zarzuty dotyczące zmiany wskazanego adresu w związku z nadaniem nazw 

ulicom w Krupnikach, o czym nie został właściwie poinformowany. Adres firmy „Krupniki 

25” jest znany w całej Europie ponieważ jest w sieci autoryzowanych serwisów 

samochodowych, jest w GPS. Pod tym adresem pracuje ponad 100 osób, zarejestrowanych 

jest ok. 60 samochodów – koszty ich przerejestrowania poniesie gmina. Firma wpłaca 

znaczące podatki do budżetu gminy (ok. 130 tys zł podatku od nieruchomości), jest podatek 

NIP – 36% to ok. 100 tys zł, ale zgłosił już zmianę i kwota ta pójdzie do budżetu m. 
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Białystok. Podejmie również działania by przyszli wyborcy dowiedzieli się na jakie straty ta 

rada naraziła budżet gminy. Przypomniał, że do swojej skargi na podjętą uchwałę Rady 

(przyp. w sprawie nadania nazw ulic w Krupnikach) dołączył materiały wskazujące 

rozwiązania tego problemu czyli pozostawienia adresu „Krupniki 25” bez zmian. 

W związku z powyższym wystąpił z wnioskiem o przywrócenie poprzedniego adresu 

„Krupniki 25” jako markę jego firmy rozpoznawalną w całej Europie. 

 

* ((wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 

r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego)) – dyrektor Regionalnego Biura Handlowego Masterlease znajdującego się 

pod tym samym adresem, dołączył się do wniosku przedmówcy. Firma pod adresem 

„Krupniki 25” ma zarejestrowanych ok. 600 pojazdów, zmiana adresu w KRS to zmiana 

dowodów rejestracyjnych – koszty urzędowe z tym związane gmina będzie zobowiązana 

zwrócić firmie – to nie ulega wątpliwości. Kwestią sporną są ewentualne roszczenia ze strony 

klientów firmy, którzy poniosą straty po decyzji Rady. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że wprowadzenie nazw ulic w Krupnikach było 

niezależne od problemu poruszonego przez przedmówców. Skarga * ((wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)) dotyczyła 

uchylenia uchwały Rady Miejskiej o nazewnictwie ulic – to nie to samo, co dochodzenie 

utrzymania adresu „Krupniki 25”. Rozważymy możliwości pozostawienia adresu firmy, o 

których wspomniał * ((wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego)), odpowiedź udzielimy na piśmie. 

 

Radny Tomasz Kraśnicki zapytał czy po działaniach dotyczących studni (jedna jest 

poprawiana, druga jest wiercona) ulegnie poprawie jakość i ilość wody? 

 

Radny Marian Kosakowski zgłosił wniosek o wykonanie parkingu przy cmentarzu w 

Izbiszczach i utwardzenie drogi dojazdowej. Właściciele działek chętnie sprzedadzą grunty na 

ten cel. 

 

Radna Izabela Jeniec Kardasz zgłosiła następujące sprawy: 

1) kiedy zostanie uzupełnione oświetlenie na ul. Sportowej w Choroszczy, 

2) zaproponowała zapisanie w budżecie na 2017 rok budowy parkingu przy ul. 

Powstania Styczniowego: na działce pomiędzy ogrodzeniem Zespołu Szkół, a 

kwiaciarnią, 

3) zgłosiła potrzebę montażu lustra na skrzyżowaniu ul. Powstania Styczniowego – 

Sienkiewicza tak aby widoczne były pojazdy zbliżające się od strony ul. Branickiego. 

 

Burmistrz Robert Wardziński ustosunkowując się do zgłoszonych spraw wyjaśnił, że: 

1) jakość i wydajność wody na pewno się poprawi po ukończeniu prac przy studniach; 

szukamy nowych źródeł wody z uwagi na zwiększoną liczbę mieszkańców i sieci 

wodociągowej; 

2) sprawdzą czy warunki techniczne pozwolą na zamontowanie lustra, 

3) oświetlenie ul. Sportowej będzie wykonane w najbliższym czasie, 

4) lokalizacja parkingu na wspomnianym terenie będzie zdecydowanie korzystniejsza 

wzdłuż działki Zespołu Szkół; 

5) w kontakcie z radnym ustali się ile gruntu jest potrzebne na parking przy cmentarzu w 

Izbiszczach. 
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Ad. 23 – 

 

Zapytania i wnioski zgłosili: brak 

 

 

 

Ad. 24 – 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji, Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła zakończenie obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz    Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

 

     mgr Beata Marlena Jeżerys 

 

 

 


